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1. Mötets öppnande  
 

2. Föregående protokoll 

Inga synpunkter. 

3. Huvudstyrelsens protokoll 

Ungdomsstyrelsen har ännu inte fått något protokoll från Huvudstyrelsen. Jocce var dock närvarande 
vid Huvudstyrelsens senaste möte. Information om medlemsavgifter har skickats ut – Jocce skickar 
ut påminnelse till Ledarna.   

4. Uppgifter från föregående möte 
 

a. LOK stöd – Charlott har dragit ut information om LOK stöd, från Skånebolls hemsida. 
Dokumenten kommer läggas i laget.se efter att en bra mappstruktur skapats på laget.se 
(Ola/Charlotte ansvariga). 

g. Barnkonventionen – Jocce skickar ut påminnelse till Ledarna om att utdrag ur 
polisregistret krävs. Gäller inte bara ledare utan alla som är verksamma i klubben, också 
styrelsemedlemmar.  

h. Cityidrott – 12 februari kommer ett pass hållas i samverkan med Cityidrott. Lasse och 
någon tränare till håller i detta. 

i. Status på laget.se – Vissa lag har uppdaterat och lagt in information och foto om sina lag. 
Jocce påminner ledarna om detta. Charlotte har uppdaterat email-listan över tränare 
och lagrepresentanter i Ungdomsstyrelsens mailbox.   

j. Kläder till ledarna – Lasse har skickat ut information om kläder till lagledarna. Ska 
beställningar av nya kläder göras, så ska det gå genom Lasse, ingen ska beställa direkt av 
Gert på Sydsport.  

k. Förbandslåda till Lunnahallen – Jocce är på gång med att fixa detta. 
 

5. Inkommande/utgående e-mail/post 
 

a. Ansvar och hantering – Jocce tar huvudansvaret för Ungdomssstyrelsens inbox tills 
vidare och skapar en mappstruktur.  

 
6. Tränare och lagrepresentanter 

 
Lagrepresentanternas roller diskuterades. Generellet ska lagrepresentarentera underlätta och 
stötta tränarna, utifrån tränarnas behov i de enskilda lagen. Lagrepresentanterna kan också 
hjälpa till i respektive lag och se till att övriga föräldrar i laget får relevant information. Vi bjuder 
in ledarna samt lagrepresentanterna till nästa möte den 9 mars kl. 18:00. Jocce skickar ut 
inbjudan.  
 
Vi har svårt att säkerställa att all den information som skickas till ledare läses. Denna fråga bör 
tas upp vid mötet med ledarna den 9 mars. En annan fråga är hur samarbetet mellan 
ungdomsledarna kan förbättras.  

  



7. Marknadsföring  
 
Förslag från Lasse är att vi under våren lägger ett schema och att ledare/lagrepresentanter finns 
tillgängliga kvällstid på konstgräsplanen under kvällstid och övervakar och uppmuntrar 
ungdomarna till fotbollsspel.  
 
Förslag om att göra ett informationblad om ungdomsverksamheten med vilka lag vi har och med 
uppgifter till kontaktpersoner till samtliga lag. Jocce och Ola gör ett förslag på detta. Efter att 
denna är klar kan denna information sättas upp på olika platser i Kågeröd samt också läggas ut 
på Schoolsoft (skolans system för information till elever).  
 
Lasse kollar upp möjligheterna och kostnad för att göra föreningsbollar.  
 
Jocce kollar upp appen Min fotboll till nästa gång, som vi fick tips om från Föreningsträff inför 
2020, där Jocce och Charlotte närvarande den 4 februari.   
 

8. Årshjul 
 

a. Domarutbildning – Jocce planerar och inkluderar Peter Berglund.  
b. Gemensam träning – tas upp vid mötet med ledararna 9 mars. 
c. Fotbollens dag – Magnus planerar, ungdomsstyrelesen avvaktar.  
d. Sommarfest – En fest för tränare, lagrepresentanter och ungdomsstyrelsen föreslås 

hållas den 30 maj. Jocce fixar inbjuningsinformation och funderar på upplägg och 
kostnader.  

e. Sommarfotboll – tas upp vid mötet med ledararna 9 mars. 
f. Ungdomsavslutning – preliminärt förslag är att arrangera något i oktober, men att kalla 

arrangemanget för något annat än avslutning. Avslutning innan sommaruppehåll tas upp 
vid mötet med ledararna 9 mars. 

g. Tränarutbildning, grönt kort, etc. – Jocce frågar alla ledarna om vilken utbildning de har, 
och ungdomsstyrelsen tar därefter upp frågan kring ledarutbildningar som bör 
arrangeras utifrån behovet.  

h. Pantschema – Huvudstyrelsen ansvarar, inte ännu fastställt.  
i. Schema för kiosk och bollkallar till A-lagsmatcher – Huvudstyrelsen ansvarar för 

kioskschema, inte ännu fastställt. Ungdomsstyrelsens föreslår att man ser över behovet 
av att verkligen ha bollkallar, samt undersöka om fler än bara ungdomsverksamhetens 
föräldrar kan ansvar för kioskverksamheten vid A-lagsmatcher.   

j. Annat  
 

9. Ungdomssektionens kassa/ekonomi – inga förändringar. 
 

10. Övriga frågor – Info seriespel kommer inte förrän 1 april. Att ta upp vid mötet med ledararna 9 
mars. Också påminna om vikten av att hålla föräldramöten regelbundet i lagen.  
 

11. Mötets avslutande 


